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Invitationsmeddelelse
Deltagere
Mødeemne: Studienævnsmøde - April
Mødedato: 15-04-2024 12:30
Placering: O HUM IKV Romeo(Lokationer\Campus Odense\HUM\Fakultetssekretariatet); OD HUM IKV-Romeo (Ø18-307-2)
Link til Outlook-element: klik her

Invitationsmeddelelse
Deltagere

Hala Ajine Wandall (Mødearrangør)

Heidi Christensen
Sille Vilain Meulengracht (Accepteret i Outlook)

Camilla Slot Mehlum (Foreløbig i Outlook)

Catherine Brouwer (Accepteret i Outlook)

Thomas O. Madsen (Afslået i Outlook)

Jytte Kjærgaard Isaksen
Juliane Raaby Lauridsen (Accepteret i Outlook)

Cathrine Sander Nielsen (Accepteret i Outlook)

Natascha Holm Byskov (Accepteret i Outlook)

Tobias Pouplier (Accepteret i Outlook)

Noter

Mødeleder: Rineke Brouwer

Referent: Hala Ajine Wandall

Studienævnet for Audiologopædi

Punkter: Sagsfremstilling Referat

1. Godkendelse 
af dagsorden

Studienævnet konstaterer, at de er beslutningsdygtige og godkender dagsordenen uden 
kommentarer.

2. Meddelelser a) Studienævnsforperson

b) Studieleder

c) Studerende

d) Andre

a) Ingen meddelelser.

b) Ingen meddelelser, da studieleder ikke var tilstede.

c) Cathrine spørger ind til, hvem de studerende skal henvende sig til, hvis de ikke kan 
komme i kontakt med deres vejleder til bachelorprojekt eller kandidatspeciale. 
Rineke opfordrer de studerende til at kontakte studieleder.

Natascha spørger ind til, om de kandidatstuderende der tidligere har fulgt ASK som 5 
ECTS-fag og derfor ikke kan følge 10 ECTS udgaven, nu "kun" får tilbudt 3 valgfag. 
Studienævnet drøfter kort, hvilke muligheder, de studerende har, herunder muligheden 
for at følge fag hos Audiologi og de fælles udbudte valgfag på det humanistiske fakultet. 

Juliane fortæller, at der er nogle studerende, som oplever frustration over, at en specifik 
underviser ikke giver svar på spørgsmål om eksamensformen. 

d) Heidi fortæller, at hun er ved at lægge skema til efteråret 2024. 

3. Sager til 
behandling: 
Eksamen

Intet til behandling

4. Sager til 
behandling: 
Undervisning

a) Godkendelse af valgfag udbudt af andre uddannelser
Studienævnet skal orientere sig i de valgfag der udbydes 
af andre uddannelser i Efteråret 2024 og vurdere om 
nogen af disse skal udbydes til kandidatstuderende på 
audiologopædi. 

b) Undervisningsklage
Studienævnet skal orientere sig i klagen og vurdere, om 
der skal ændres i den gældende fagbeskrivelse. 
Studienævnet kan med fordel orientere sig i udkast til 
klagesvar.

4.a Valgfag Efterårssemestret 2024
Rineke rammesætter punktet med en forklaring om, at de fag der evt. godkendes af 
studienævnet vil være muligt for de studerende at følge. Hvis et fag ikke godkendes af 
studienævnet, vil de studerende stadig kunne søge studienævnet om at få godkendt faget. 

Studienævnet gennemgår de valgfag der udbydes af de andre uddannelser på Det 
Humanistiske Fakultet og beslutter at godkende nedenstående fag til studerende på 
kandidatuddannelsen i Audiologopædi.

Sundhedshumaniora - humanistisk sundhedsforskning.
Pilen peger på en humanist - Når ledelse er kommunikation.
Humanistisk projektledelse i organisationer.

4b Undervisningsklage
Studienævnet orienterer sig i undervisningsklagen samt udkast til klagesvar.
Studienævnet beslutter at takke den studerende for sine opmærksomhedspunkter og sende 
klagesvaret. 

5. Sager til 
behandling: 

Intet til behandling

15. april 2024 Referat
22. marts 2024 15:18
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behandling: 
Studieordning
er

6. Sager til 
behandling: 
Kvalitetspoliti
k

a) Studiestart - hvad skal der være fokus på?
Studienævnet skal drøfte, hvad der skal være i fokus i 
forbindelse bachelorstudiestart 2024.
Referat fra studienævnets møde i november 2023 er 
vedhæftet. Særligt fokus: "Studienævnet foreslår, at det 
indskrives i studiestartsprogrammet, at alkohol og 
grænseoverskridende adfærd ikke er 
omdrejningspunktet. Der er indbyrdes respekt og respekt 
for egne grænser - der skal være plads til alle.

b) Evalueringsstrategi - opfølgning fra sidst.
Studienævnet skal træffe beslutning om, hvorvidt de vil 
implementere de tidligere drøftede forslag.

c) Årsberetning fra censorformanden
Studienævnet skal orientere sig i censorformandens 
årsberetning og iværksætte eventuelle relevante 
ændringer.

d) Evalueringsrapport for efteråret 2023
Studienævnet skal orientere sig i evalueringsrapporten 
for fag undervist i efterårssemestret 2023 og godkende 
disse til offentliggørelse.

6a Bachelorstudiestart 2024
Studienævnet orienterer sig i referatet fra studienævnets møde i november 2023, hvor 
studienævnet gennemgik evalueringerne fra bachelorstudiestart 2023.

Studienævnet drøfter, hvad der skal være i fokus i forbindelse med bachelorstudiestart 
2024 og bliver enige om at gøre det endnu tydeligere for de nye studerende, at alkohol ikke
spiller en rolle i studiestarten. Evalueringerne fra 2023 og tidligere viser, at de studerende 
har været lettede over, at alkohol ikke spiller en rolle. Juliane, der tidligere har været 
koordinerende tutor, fortæller hertil, at hun har fået flere henvendelser fra nye studerende 
i 2023, som spurgte ind til alkoholforbruget i forbindelse med studiestarten. 

6b Evalueringsstrategi
Rineke fortæller, at stopklodsspørgsmålet i EVAL ikke virker hensigtsmæssigt. De 
studerende kan ikke springe de andre spørgsmål over, hvis de vælger at alt er godt i første 
spørgsmål. 
Rineke fortæller hertil, at hun lavede en mundtlig evaluering - og at EVAL mangler et 
spørgsmål, hvor den studerende reflekterer over egen indsats i faget. 
Studienævnet beslutter at indføre et spørgsmål om den studerendes egen indsats ifm. 1) 
forberedelse og 2) deltagelse i undervisningen. 
Studienævnet bliver enige om, at der skal evalueres på alle fag i hvert semester -
evalueringsmetoden være valgfri, dog skal den dække de spørgsmål der indgår i EVAL.
Såfremt der er en ny underviser på et fag, skal der evalueres i EVAL. 

6c Årsberetning fra censorformanden
Studienævnet orienterer sig i årsberetningen og har ingen kommentarer.
Det bemærkes dog, at samarbejdet med studiesekretæren er rigtig godt. 

6d Evalueringsrapport
Studienævnet orienterer sig i udkastet og godkender denne uden kommentarer. 

7. Andre sager 
til behandling 

a) Studienævnets annuum - hvem har ansvaret?
Studieleder vil gerne bede studienævnet drøfte, hvem der 
har ansvar for, at studienævnet bevilliger midler til 
formål der er indenfor retningslinjerne.
Samtidig skal studienævnet drøfte, hvem der ansvar for 
at sikre, at studienævnet ikke overskrider bevillingen fra 
Det Humanistiske Fakultet.

b) Ansøgning om midler - Bachelorafslutning
Studienævnet skal orientere sig i ansøgningen om midler 
på i alt 630 kr.

c) Studienævnets annuum - hvilken kurs skal vi sætte?
Studienævnet skal drøfte, om der skal indsættes en 
ramme for, hvor meget en gave må koste - og blive enige 
om, hvor mange penge der sættes af til brug på: 
Dimission, Studiestart, Faglig kursusdag og lignende, 
tilbagevendende, arrangementer.

d) Datoer for studienævnsmøder i efterårssemestret 2024.
Møderne afholdes mandage i tidsrummet 13:15-15:45.
Studienævnet skal på forhånd forholde sig til disse 
datoer: 
19. august 
23. september
21. oktober
18. november
9. december

7a Studienævnets annuum
Studienævnet drøfter punktet og er enige om, at ansvaret for at sikre, at annuum ikke 
overskrides, bør ligge hos studienævnsforperson, der også har delegation til at bevillige 
ansøgninger op til 1.000 kr. 

7b Ansøgning om midler 
Studienævnet orienterer sig i ansøgningen og godkender midlerne til bachelorafslutning 
den 24. maj, dog med en bemærkning om, at der ikke skal indkøbes plastikglas. I stedet kan 
Freja kontakte Heidi Christensen for at låne glas til arrangementet. 

7c Studienævnets annuum - hvilken kurs skal vi sætte?
Studienævnet udskyder punktet til næste møde. 

7d Datoer for studienævnsmøder i E24
Studienævnet godkender datoerne uden kommentarer. 

8. Merit- og 
dispensations
ansøgninger

Behandles i SAGA

9. Eventuelt Camilla spørger ind til, om der er andre, der oplever udfordringer med at skulle logge ind, 
hver gang man forsøger at åbne et bilag.
Hala foreslår at lave én fælles mappe med bilag, som Camilla kan gå ind på. 

Mødet sluttede: 14:25
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Mødet sluttede: 14:25

Med venlig hilsen

Rineke Brouwer

Studienævnsforperson

Det Humanistiske Fakultet
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